
 Protokół  Nr LXXXIV/23 

 LXXXIV Sesji Rady Miasta Piły 

 która odbyła się 28 listopada  2023 r. 

 Centrum Konferencyjne Pilskiego TBS Sp. z o. o. w Pile, ul. Dąbrowskiego 8 

 (czas trwania godz.12.00 - 14:50) 

 Ad 1. 
 Sprawy regulaminowe. 

 Przewodnicząca  Rady  Miasta  stwierdziła,  że  jest  quorum  -  pozwalające  na  podejmowanie 

 prawomocnych  uchwał.  Obecnych  było  21  radnych.  (Nieobecna  radna  Teresa  Kasior  oraz  radny 

 Krzysztof Zając) 

 Obrady LXXXIV sesji Rady Miasta Piły otworzyła  Maria  Kubica, Przewodnicząca Rady Miasta Piły. 

 Przewodnicząca  Rady  odczytała  tekst  w  sprawie  obowiązku  informacyjnego  dotyczącego  ochrony 

 danych  osobowych  „W  związku  z  faktem,  że  podczas  transmisji  i  utrwalania  -  za  pomocą  urządzeń 

 rejestrujących  -  obrazu  i  dźwięku  obrad  sesji  Rady  Miasta  Piły  ma  miejsce  przetwarzanie  danych 

 osobowych  osób  uczestniczących  w  obradach  sesji,  w  postaci  ich  wizerunku,  barwy  głosu  i  innych 

 danych  ujawnionych  przez  rozmówców,  uprzejmie  informuję,  że  obowiązek  informacyjny  wobec  tych 

 osób spełniany jest poprzez: 

 ●  wyemitowanie  przed  rozpoczęciem  każdej  sesji  Rady  Miasta  Piły  planszy  z  treścią  informacji, 

 dotyczącej przetwarzania danych osobowych, 

 ●  wywieszenie  treści  informacji,  dotyczącej  przetwarzania  danych  osobowych  na  drzwiach 

 wejściowych lokalu, w którym odbywają się obrady sesji Rady Miasta Piły. 

 Poprosiła,  aby  każda  osoba  zainteresowana  udziałem  w  obradach  sesji  Rady  Miasta  Piły  zapoznała  się 

 z treścią informacji”. 

 Maria  Kubica  -  przewodnicząca  Rady  Miasta  powitała  radnych.  W  imieniu  swoim  oraz  pań  i  panów 

 radnych  powitała  przedstawicieli  pilskich  mediów  i  wszystkich  państwa,  którzy  nas  oglądali  za  ich 

 pośrednictwem. 
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 Maria  Kubica  -  przewodnicząca  Rady  Miasta  poinformowała,  że  zgodnie  z  pismem  Mateusza 

 Daszkiewicza  pełniącego  obowiązki  Prezydenta  Miasta  Piły  z  dnia  27  listopada  2023  r.  prosi 

 o  wprowadzenie  do  porządku  obrad  dzisiejszej  sesji  w  punkcie  ,3”  projektu  uchwały  Rady  Miasta  Piły 

 zmieniającej Wieloletnią Prognozę Finansową Miasta Piły na lata 2023 – 2040 - druk nr 1178.  

 W  związku  z  brakiem  chętnych  do  dyskusji  Przewodnicząca  Rady  poddała  pod  głosowanie 

 wprowadzenie projektu uchwały do porządku obrad. 

 Rada  przyjęła  zmianę  do  porządku  obrad  bezwzględną  większością  głosów:  21  głosów  „za”, 

 (głosowało 21 radnych) 

 Maria  Kubica  -  przewodnicząca  Rady  Miasta  poinformowała,  że  zgodnie  z  pismem  Mateusza 

 Daszkiewicza  pełniącego  obowiązki  Prezydenta  Miasta  Piły  z  dnia  27  listopada  2023  r.  prosi 

 o  wprowadzenie  do  porządku  obrad  dzisiejszej  sesji  w  punkcie  ,,4”  projektu  uchwały  Rady  Miasta  Piły 

 zmieniającej uchwałę budżetową na 2023 rok - druk nr 1179.  

 W  związku  z  brakiem  chętnych  do  dyskusji  Przewodnicząca  Rady  poddała  pod  głosowanie 

 wprowadzenie projektu uchwały do porządku obrad. 

 Rada  przyjęła  zmianę  do  porządku  obrad  bezwzględną  większością  głosów:  21  głosów  „za”, 

 (głosowało 21 radnych) 

 Porządek obrad. 

 1.  Sprawy regulaminowe. 

 2.  Informacja  Przewodniczącej  Rady  Miasta  Piły  o  podejmowanych  działaniach 

 pomiędzy  LXXXII a LXXXIV sesją Rady Miasta Piły - druk nr 1170. 

 3.  Projekt  uchwały  Rady  Miasta  Piły  zmieniający  Wieloletnią  Prognozę  Finansową 

 Miasta Piły na lata 2023 – 2040 - druk nr 1178. 

 4.  Projekt  uchwały  Rady  Miasta  Piły  zmieniający  uchwałę  budżetową  na  2023  rok 

 - druk nr 1179. 
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 5.  Projekt  uchwały  Rady  Miasta  Piły  w  sprawie  określenia  warunków  sprzedaży 

 nieruchomości  gruntowych  na  rzecz  ich  użytkowników  wieczystych  oraz  warunków 

 udzielenia  bonifikaty  od  ceny  sprzedaży  nieruchomości  na  rzecz  ich  użytkowników 

 wieczystych  - druk nr  1172. 

 6.  Projekt  uchwały  Rady  Miasta  Piły  w  sprawie  przyjęcia  Programu  opieki  nad 

 zwierzętami  bezdomnymi  oraz  zapobiegania  bezdomności  zwierząt  na  terenie 

 Miasta Piły w 2024 roku - druk nr 1173. 

 7.  Projekt  uchwały  Rady  Miasta  Piły  w  sprawie  uzgodnienia  przeprowadzenia 

 zabiegów pielęgnacyjnych pomników przyrody - druk nr 1174. 

 8.  Projekt  uchwały  Rady  Miasta  Piły  w  sprawie  zmiany  Uchwały  Nr  XLVII/613/14 

 Rady  Miasta  Piły  z  dnia  24  czerwca  2014  roku  w  sprawie  ustalenia  przystanków 

 komunikacyjnych,  udostępnionych  dla  operatorów  i  przewoźników  oraz  warunków 

 i  zasad  korzystania  z  przystanków  komunikacyjnych  których  właścicielem  lub 

 zarządzającym jest Gmina Piła - druk nr 1175. 

 9.  Informacja w sprawie interpelacji i zapytań - druk nr 1171. 

 10.  Wolne głosy, wnioski i informacje. 

 11.  Zamknięcie obrad. 

 Maria  Kubica  -  przewodnicząca  Rady  Miasta  poprosiła  Zdzisławę  Karpińską 

 -  wiceprzewodniczącą  Rady  Miasta  o  odczytanie  informacji  w  sprawie  protokołu  z  LXXXII  sesji 

 Rady Miasta Piły. 

 Zdzisława  Karpińska  -  wiceprzewodnicząca  Rady  Miasta  odczytała  informację  w  sprawie  protokołu 

 z  LXXXII  sesji  Rady  Miasta  Piły  i  postawiła  wniosek  o  przyjęcie  protokołu  z  LXXXII  sesji  Rady 

 Miasta Piły bez odczytania. 

 Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie: od 00:07:09 do 00:08:28 

 W  związku  z  brakiem  chętnych  do  dyskusji  Maria  Kubica  -  przewodnicząca  Rady  Miasta  poddała 

 pod  głosowanie  wniosek  Zdzisławy  Karpińskiej  -  wiceprzewodniczącej  Rady  Miasta  o  przyjęcie 

 protokołu z  LXXXII  sesji Rady Miasta bez odczytania. 

 Rada przyjęła wniosek  wynikiem głosowania: 21 głosów  „za” (głosowało 21 radnych) 

 Informacja stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
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 Maria  Kubica  -  przewodnicząca  Rady  Miasta  poprosiła  Zdzisławę  Karpińską 

 -  wiceprzewodniczącą  Rady  Miasta  o  odczytanie  informacji  w  sprawie  protokołu  z  LXXXIII  sesji 

 Rady Miasta Piły. 

 Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie: od 00:09:46 do 00:11:39 

 W  związku  z  brakiem  chętnych  do  dyskusji  Maria  Kubica  -  przewodnicząca  Rady  Miasta  poddała 

 pod  głosowanie  wniosek  Zdzisławy  Karpińskiej  -  wiceprzewodniczącej  Rady  Miasta  o  przyjęcie 

 protokołu z  LXXXIII  sesji Rady Miasta bez odczytania. 

 Rada przyjęła wniosek  wynikiem głosowania: 20 głosów  „za” (głosowało 20 radnych) 

 Informacja stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 Ad.2 

 Informacja  Przewodniczącej  Rady  Miasta  Piły  o  podejmowanych  działaniach  pomiędzy  LXXXII 

 a LXXXIV sesją Rady Miasta Piły. 

 Radni nie zadawali pytań. 

 Informacja stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 Ad.3 

 Projekt  uchwały  Rady  Miasta  Piły  zmieniający  Wieloletnią  Prognozę  Finansową  Miasta  Piły  na  lata 

 2023 – 2040. 

 Maria  Kubica  przewodnicząca  Rady  Miasta  poprosiła  Ewelinę  Ślugajską  -  skarbnik  Gminy  Piła 

 o przedstawienie projektu uchwały. 

 Ewelina Ślugajska - skarbnik Gminy Piła  przedstawiła  projekt uchwały. 

 Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie: od 00:13:33 do 00:26:42 

 Radny Zbigniew Pyziak  zadał pytanie. 

 Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie: od 00:27:07 do 00:28:24 
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 Włodzimierz Bystrzycki - przewodniczący Komisji Spraw Społecznych  zadał pytanie. 

 Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie: od 00:28:31 do 00:29:50 

 Radny Mieczysław Karpiński  zadał pytanie. 

 Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie: od 00:29:58 do 00:30:45 

 Ewelina Ślugajska skarbnik Gminy Piła  odpowiedziała  na zadane pytania radnych. 

 Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie: od 00:30:53 do 00:34:57 

 Maria Kubica przewodnicząca Rady Miasta  zabrała głos. 

 Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie: od 00:35:06 do 00:35:20 

 W  związku  z  brakiem  chętnych  do  dyskusji  Przewodnicząca  Rady  poddała  pod  głosowanie  projekt 

 uchwały. 

 Rada  podjęła  uchwałę  wynikiem  głosowania:  17  głosów  „za”,  4  głosy  „wstrzymujące  się” 

 (głosowało 21 radnych) 

 Uchwała nr LXXXIV/840/23 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 Ad.4. 

 Projekt uchwały Rady Miasta Piły zmieniający uchwałę budżetową na 2023 rok. 

 Maria  Kubica  przewodnicząca  Rady  Miasta  poprosiła  Ewelinę  Ślugajską  -  skarbnik  Gminy  Piła 

 o przedstawienie projektu uchwały. 

 Ewelina Ślugajska - skarbnik Gminy Piła  przedstawiła  projekt uchwały. 

 Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie: od 00:36:34 do 00:49:04 

 Włodzimierz Bystrzycki - przewodniczący Komisji Spraw Społecznych  zadał pytanie. 

 Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie: od 00:49:18 do 00:50:18 

 Radny Zbigniew Pyziak  zadał pytanie. 

 Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie: od 00:50:32 do 00:51:35 

 5 



 Radny Mieczysław Karpiński  zadał pytanie. 

 Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie: od 00:51:45 do 00:53:34 

 Ewelina Ślugajska skarbnik Gminy Piła  odpowiedziała  na zadane pytania radnych. 

 Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie: od 00:53:44 do 00:59:34 

 Miron Tadych - dyrektor Zarządu Dróg Zieleni w Pile  odpowiedział na zadane pytanie radnego. 

 Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie: od 00:59:51 do 01:01:15 

 Radny Zbigniew Pyziak  zadał pytanie. 

 Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie: od 01:01:21 do 01:02:36 

 Miron Tadych - dyrektor Zarządu Dróg Zieleni w Pile  odpowiedział na zadane pytania radnego. 

 Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie: od 01:02:55 do 01:03:54 

 Radna Maria Miler  zadała pytanie. 

 Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie: od 01:04:01 do 01:06:54 

 Ewelina Ślugajska skarbnik Gminy Piła  odpowiedziała  na zadane pytania radnych. 

 Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie: od 01:06:59 do 01:10:38 

 W  związku  z  brakiem  chętnych  do  dyskusji  Przewodnicząca  Rady  poddała  pod  głosowanie  projekt 

 uchwały. 

 Rada  podjęła  uchwałę  wynikiem  głosowania:  15  głosów  „za”,  6  głosów  „wstrzymujących  się  ” 

 (głosowało 21 radnych) 

 Uchwała nr LXXXIV/841/23 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 Ad.5 

 Projekt  uchwały  Rady  Miasta  Piły  w  sprawie  określenia  warunków  sprzedaży  nieruchomości 
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 gruntowych  na  rzecz  ich  użytkowników  wieczystych  oraz  warunków  udzielenia  bonifikaty  od  ceny 

 sprzedaży nieruchomości na rzecz ich użytkowników wieczystych. 

 Projekt  uchwały,  w  imieniu  Prezydenta  na  wspólnej  komisji  przedstawiła  Monika  Łukomska 

 -  dyrektor Wydziału Gospodarki Nieruchomościami. 

 Maria  Kubica  przewodnicząca  Rady  Miasta  poprosiła  o  przedstawienie  projektu  uchwały  Monikę 

 Łukomską -  dyrektor Wydziału Gospodarki Nieruchomościami. 

 Monika  Łukomska  -  dyrektor  Wydziału  Gospodarki  Nieruchomościami  przedstawiła  projekt 

 uchwały. 

 Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie: od 01:13:22 do 01:18:08 

 Maria  Kubica  przewodnicząca  Rady  Miasta  poprosiła  Marka  Andruszkiewicza, 

 Przewodniczącego Komisji Gospodarki Miejskiej  o przedstawienie  opinii  w tej sprawie. 

 Marek Andruszkiewicz - przewodniczący Komisji Gospodarki Miejskiej  poinformował, że komisja 

 zaopiniowała ww. projekt większością głosów. 

 Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie: od 01:18:19 do 01:19:01 

 Radna Maria Miler  zadała pytanie. 

 Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie: od 01:19:12 do 01:22:25 

 Radna  Maria  Miler  złożyła  wniosek  formalny  o  przeniesienie  z  ustawy  o  gospodarce 

 nieruchomościami  uprawnionych  do  bonifikaty  w  pkt  3  będącej  członkiem  rodziny  wielodzietnej 

 w  rozumieniu  artykułu  4  ust.1  ustawy  z  dnia  5  grudnia  2014  r.  o  karcie  dużej  rodziny  i  uprawnionej 

 do posiadania karty dużej rodziny w wysokości 90% jako ppkt 3 § 4. 

 Ewelina Ślugajska skarbnik Gminy Piła  zabrała głos. 

 Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie: od 01:22:44 do 01:25:34 

 Radna Maria Miler  zabrała głos. 

 Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie: od 01:25:42 do 01:26:21 
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 Ewelina Ślugajska skarbnik Gminy Piła  zabrała głos. 

 Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie: od 01:26:29 do 01:26:44 

 Maria  Kubica  -  przewodnicząca  Rady  Miasta  zarządziła  głosowanie  w  sprawie  wniosku  radnej 

 Marii Miler. 

 Radni  nie  przyjęli  wniosku,  wynik  głosowania:  9  głosów  „za”,  11  głosów  „przeciw”  1  głos 

 „wstrzymujący się” (głosowało 21 radnych). 

 W  związku  z  brakiem  chętnych  do  dyskusji  Przewodnicząca  Rady  poddała  pod  głosowanie  projekt 

 uchwały. 

 Rada  podjęła  uchwałę  wynikiem  głosowania:  14  głosów  „za”,  7  głosów  „wstrzymujących  się” 

 (głosowało 21 radnych) 

 Uchwała nr LXXXIV/842/23 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 Ad.6 

 Projekt  uchwały  Rady  Miasta  Piły  w  sprawie  przyjęcia  Programu  opieki  nad  zwierzętami  bezdomnymi 

 oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Miasta Piły w 2024 roku. 

 Projekt  uchwały,  w  imieniu  Prezydenta  na  wspólnej  komisji  przedstawiła  Lidia  Plewa  z-ca  dyrektora 

 Wydziału Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej. 

 Maria  Kubica  przewodnicząca  Rady  Miasta  poprosiła  o  przedstawienie  projektu  uchwały  Lidię 

 Plewę  z-cę dyrektora Wydziału Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej. 

 Lidia  Plewa  z-ca  dyrektora  Wydziału  Gospodarki  Komunalnej  i  Mieszkaniowej  przedstawiła 

 projekt uchwały. 

 Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie: od 01:32:07 do 01:38:40 

 Maria  Kubica  -  przewodnicząca  Rady  Miasta  poprosiła  Włodzimierza  Bystrzyckiego 

 przewodniczącego Komisji Spraw Społecznych o przedstawienie opinii w tej sprawie. 
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 Włodzimierz  Bystrzycki  -  przewodniczący  Komisji  Spraw  Społecznych  poinformował,  że  komisja 

 zaopiniowała ww. projekt uchwały większością głosów. 

 Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie: od 01:38:50 do 01:40:03 

 Radna Magdalena Pabich  zadała pytanie. 

 Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie: od 01:40:50 do 01:42:51 

 Lidia  Plewa  z-ca  dyrektora  Wydziału  Gospodarki  Komunalnej  i  Mieszkaniowej  odpowiedziała  na 

 zadane pytanie radnej. 

 Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie: od 01:43:05 do 01:44:58 

 Radna Maria Miler  zadała pytanie. 

 Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie: od 01:45:05 do 01:46:56 

 Lucjan Szutkowski - przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju Miasta  zabrał głos. 

 Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie: od 01:47:08 do 01:50:04 

 Radny Tomasz Słoboda  zadał pytanie. 

 Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie: od 01:50:14 do 01:51:15 

 Lidia  Plewa  z-ca  dyrektora  Wydziału  Gospodarki  Komunalnej  i  Mieszkaniowej  odpowiedziała  na 

 zadane pytania radnych. 

 Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie: od 01:51:20 do 01:52:59 

 Radny Mieczysław Karpiński  zadał pytanie. 

 Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie: od 01:53:14 do 01:54:15 

 Lucjan Szutkowski - przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju Miasta  zabrał głos. 

 Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie: od 01:54:21 do 01:55:32 

 Włodzimierz Bystrzycki - przewodniczący Komisji Spraw Społecznych  zabrał głos. 

 Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie: od 01:55:37 do 01:57:38 
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 Marek Andruszkiewicz - przewodniczący Komisji Gospodarki Miejskiej  zadał pytanie. 

 Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie: od 01:57:44 do 01:59:16 

 Wioletta Stalęga - przewodnicząca Komisji Skarg Wniosków i Petycji  zabrała głos. 

 Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie: od 01:59:36 do 02:02:02 

 Radna Magdalena Pabich  zabrała głos. 

 Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie: od 02:02:08 do 02:03:15 

 Radna Kama Frąckowska-Pilarska  zabrała głos. 

 Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie: od 02:03:22 do 02:07:12 

 Lidia  Plewa  z-ca  dyrektora  Wydziału  Gospodarki  Komunalnej  i  Mieszkaniowej  odpowiedziała  na 

 zadane pytania radnych. 

 Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie: od 02:07:24 do 02:11:29 

 W  związku  z  brakiem  chętnych  do  dyskusji  Przewodnicząca  Rady  poddała  pod  głosowanie  projekt 

 uchwały. 

 Rada  podjęła  uchwałę  wynikiem  głosowania:  15  głosów  „za”,  6  głosów  „wstrzymujących  się  ”, 

 (głosowało 21 radnych) 

 Uchwała nr LXXXIV/843/23 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 Ad.7 

 Projekt  uchwały  Rady  Miasta  Piły  w  sprawie  uzgodnienia  przeprowadzenia  zabiegów  pielęgnacyjnych 

 pomników przyrody. 

 Projekt  uchwały,  w  imieniu  Prezydenta  na  wspólnej  komisji  przedstawiła  Lidia  Plewa  z-ca  dyrektora 

 Wydziału Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej. 

 Maria  Kubica  -  przewodnicząca  Rady  Miasta  poprosiła  Włodzimierza  Bystrzyckiego 

 przewodniczącego Komisji Spraw Społecznych o przedstawienie opinii w tej sprawie. 
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 Włodzimierz  Bystrzycki  -  przewodniczący  Komisji  Spraw  Społecznych  poinformował,  że  komisja 

 zaopiniowała ww. projekt uchwały jednogłośnie. 

 Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie: od 02:14:24 do 02:14:54 

 Radni nie zadawali pytań. 

 W  związku  z  brakiem  chętnych  do  dyskusji  Przewodnicząca  Rady  poddała  pod  głosowanie  projekt 

 uchwały. 

 Rada podjęła uchwałę wynikiem głosowania:21  głosów  „za”, (głosowało 21 radnych) 

 Uchwała nr LXXXIV/844/23 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 Ad 8. 

 Projekt  uchwały  Rady  Miasta  Piły  w  sprawie  zmiany  Uchwały  Nr  XLVII/613/14  Rady  Miasta  Piły 

 z  dnia  24  czerwca  2014  roku  w  sprawie  ustalenia  przystanków  komunikacyjnych,  udostępnianych 

 dla  operatorów  i  przewoźników  oraz  warunków  i  zasad  korzystania  z  przystanków  komunikacyjnych 

 których właścicielem lub zarządzającym jest Gmina Piła.. 

 Projekt  uchwały,  w  imieniu  Prezydenta  na  wspólnej  komisji  przedstawiła  Lidia  Plewa  z-ca  dyrektora 

 Wydziału Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej. 

 Maria  Kubica  -  przewodnicząca  Rady  Miasta  poprosiła  Włodzimierza  Bystrzyckiego 

 przewodniczącego Komisji Spraw Społecznych o przedstawienie opinii w tej sprawie. 

 Włodzimierz  Bystrzycki  -  przewodniczący  Komisji  Spraw  Społecznych  poinformował,  że  komisja 

 zaopiniowała ww. projekt uchwały jednomyślnie. 

 Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie: od 02:16:38 do 02:16:48 

 Radni nie zadawali pytań. 

 W  związku  z  brakiem  chętnych  do  dyskusji  Przewodnicząca  Rady  poddała  pod  głosowanie  projekt 

 uchwały. 
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 Rada podjęła uchwałę wynikiem głosowania: 21  głosów „za”, (głosowało 21 radnych) 

 Uchwała nr LXXXIV/845/23 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 Ad. 9 

 Informacja w sprawie interpelacji i zapytań. 

 Radny Zbigniew Pyziak  zadał pytanie. 

 Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie: od 02:18:47 do 02:20:54 

 Miron Tadych - dyrektor Zarządu Dróg i Zieleni w Pile  odpowiedział na pytanie radnego. 

 Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie: od 02:21:33 do 02:22:18 

 Zdzisława Karpińska - wiceprzewodnicząca Rady Miasta  zadała pytanie. 

 Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie: od 02:22:30 do 02:26:48 

 Tadeusz Majewski Prezes Miejskiego Zakładu Komunikacji  odpowiedział na pytanie radnej. 

 Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie: od 02:27:20 do 02:31:05 

 Zdzisława Karpińska - wiceprzewodnicząca Rady Miasta  zabrała głos. 

 Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie: od 02:31:15 do 02:33:00 

 Informacja stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 Ad. 10 

 Wolne głosy, wnioski i informacje. 

 Kazimierz Sulima - wiceprzewodniczący Rady Miasta  zabrał głos. 

 Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie: od 02:33:24 do 02:34:06 

 Radny Marek Toboła  zabrał głos. 

 Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie: od 02:34:17 do 02:34:59 
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 Radny Mieczysław Karpiński  zabrał głos. 

 Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie: od 02:35:08 do 02:37:14 

 Radny Tomasz Jopek  zadał pytanie. 

 Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie: od 02:37:27 do 02:38:53 

 Lidia  Plewa  z-ca  dyrektora  Wydziału  Gospodarki  Komunalnej  i  Mieszkaniowej  odpowiedziała  na 

 zadane pytania radnego. 

 Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie: od 02:38:58 do 02:39:26 

 Radny Tomasz Jopek  zadał pytanie. 

 Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie: od 02:39:41 do 02:40:24 

 Radna Gabriela Milska  zabrała głos. 

 Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie: od 02:40:33 do 02:43:38 

 Maria Kubica przewodnicząca Rady Miasta  odpowiedziała  na zadane pytanie radnego. 

 Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie: od 02:43:40 do 02:43:53 

 Lidia  Plewa  z-ca  dyrektora  Wydziału  Gospodarki  Komunalnej  i  Mieszkaniowej  odpowiedziała  na 

 zadane pytania radnego. 

 Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie: od 02:43:58 do 02:44:08 

 Mateusz Daszkiewicz -  Pełniący funkcję Prezydenta Miasta Piły  zabrał głos. 

 Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie: od 02:45:33 do 02:50:09 

 Maria Kubica przewodnicząca Rady Miasta  zabrała głos. 

 Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie: od 02:50:10 do 02:50:16 
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 Ad. 11 

 Zamknięcie obrad. 

 W  związku  z  wyczerpaniem  porządku  obrad  Maria  Kubica,  przewodnicząca  Rady  Miasta  Piły 

 zakończyła obrady LXXXIV sesji Rady Miasta Piły. 

 Protokół sporządziła  Przewodnicząca Rady Miasta 

 /-/ Edyta Wasielewska  /-/ Maria Kubica 
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